
Rada Miejska w Grójcu 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXXIX/21 

Sesji Rady Miejskiej w Grójcu 

z dnia 25 października 2021r. 
 

 

Obrady rozpoczęto 25 października 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 

18:11 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Obecni: 

1.Jerzy Antoniewicz 

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba 

4. Henryk Feliksiak 

5. Mirosław Gałka 

6. Tomasz Justyński 

7. Ryszard Krzyżanowski 

8. Anna Lubowiecka 

9. Daniel Marcinkowski 

10. Małgorzata Molenda 

11. Artur Moskal 

12. Weronika Piwarska 

13. Eugenia Poradzka 

14. Dariusz Prykiel 

15. Adam Siennicki 

16. Grzegorz Stolarek 

17. Jacek Stolarski 

18. Artur Szlis 

19. Małgorzata Szymańczak 

20. Agnieszka Wachulec-Kamienik 

21. Krzysztof Woźniak 

Oraz 

1.Burmistrz – Dariusz Gwiazda 

2.Zastępca – Jarosław Rupiewicz 

3.Skarbnik – Mariola Komorowska 

4.Naczelnik – Dariusz Iwańczyk 



5.Naczelnik – Śmietańska Magdalena 

6.Dyrektor GOS – Ireneusz Wojciechowski 

 

Oraz zaproszeni goście: 

1.Pani Teresa Solecka – mieszkanka Grójca 

 

Ad /1. Otwarcie Sesji. 

Pan przewodniczący Karol Biedrzycki przywitał wszystkich bardzo serdecznie i 

otworzył XXXIX posiedzenie Rady Miejskiej. Panów i Pnie radnych, pana 

burmistrza, wszystkich pracowników urzędu którzy będą się z nami łączyć 

zdalnie oraz wszystkich uczestników naszej zdalnej sesji. 

Poprosił pana Burmistrza żeby opowiedział o koncepcji zagospodarowania 

przestrzennego terenu wokół GOK-u, ponieważ projekt robili studenci oraz ich 

opiekun pani doktor rehabilitowana Kinga Rybak – Niedziułka . Zwycięzcy: 

pani Izabella Goral i Dawid Waniszewski – studenci kierunku Gospodarka 

Przestrzenna SGGW w Warszawie. 

Pan Burmistrz poinformował, że w kwietniu 2021r. podpisali porozumienie 

pomiędzy gminą Grójec a szkołą Główną Gospodarstwa Wiejskiego w 

Warszawie na opracowanie terenu zagospodarowania przestrzennego wokół 

GOK-u z uwzględnieniem okolicznej architektury wchodzącej w skład miasta. 

Komisja z firmy MULTIPLAN która przygotowuje projekt koncepcji -

wytypowała 1 z 20 prac do pierwszej nagrody. Prace zostaną umieszczone na 

stronie internetowej gminy. 

Laureaci otrzymują nagrodę w wysokości 1.000,00 zł. 

Ad/2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Pan przewodniczący poinformował że państwo radni otrzymali porządek obrad, 

zapytał czy są uwagi do porządku obrad? 

Uwag nie było. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z Sesji w dniu 30.08.2021r. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

A zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021. 

B/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2021-2031. 



C/ zmiany Uchwały Nr XLVIII/367/18 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 8 

października 2018 roku. 

D/ przyjęcia stanowiska dotyczącego planowanej wycinki drzew przed 

Publiczną Szkołą Podstawową Nr 1 im. Gabriela Narutowicza w Grójcu. 

E/ rozpatrzenia skargi z dnia 16 sierpnia 2021r. 

F/ przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Grójca. 

G/ zmiany uchwały nr XXVI/233/20 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 28 

września 2020r. 

H/ ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ulicy Juliusza 

Słowackiego w Grójcu. 

I/ wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa 

"KZN Mazowsze Centrum" spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

J/ zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej. 

K/ sprzedaży w drodze bezprzetargowej gruntu o powierzchni 106m2 

położonego w mieście Grójec. 

L/ oddania w dzierżawę w latach 2022-2024 nieruchomości gminnych 

położonych na terenie miasta i gminy Grójec. 

Ł/ określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

Strategii Rozwoju Gminy i Miasta Grójec na lata 2022-2030. 

M/ uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy i Miasta Grójec z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2022. 

N/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu. 

5. Informacja o złożonych wnioskach do budżetu Gminy Grójec na rok 2022. 

6. Zapoznanie się z informacją o złożonych oświadczeniach majątkowych za 

2020r. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni 

okras. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Sprawy różne i wolne wnioski. 

10. Zakończenie Sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Anna Lubowiecka 

Porządek obrad został przyjęty  jednogłośnie. 
 

 

Ad/3. Przyjęcie protokołu z Sesji w dniu 30.08.2021r. 

Pan przewodniczący Karol Biedrzycki zapytał czy są uwagi do protokołu? 

Uwag nie było. 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z Sesji w dniu 30.08.2021r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Anna Lubowiecka 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad/4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

 

A zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021. 



Pani Skarbnik Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. 

Poinformowała że do projektu uchwały została naniesiona jedna autopoprawka 

pana burmistrza dotycząca - Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

– zmiana przeznaczenia środków. 
 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (1) 

Anna Lubowiecka 

Uchwała nr XXXIX/347/2021 

Uchwała została podjęta. 

 

B zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2021-

2031. 

Pani Skarbik Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. 
 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2021-2031.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 



Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (1) 

Anna Lubowiecka 

 

Uchwała nr XXXIX/348/2021 

Uchwała została podjęta. 
 

C zmiany Uchwały Nr XLVIII/367/18 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 8 

października 2018 roku. 

Pani Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Uchwały Nr XLVIII/367/18 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 8 

października 2018 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Anna Lubowiecka 

 

Uchwała nr XXXIX/349/2021 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
 



D przyjęcia stanowiska dotyczącego planowanej wycinki drzew przed 

Publiczną Szkołą Podstawową Nr 1 im. Gabriela Narutowicza w Grójcu. 

Pan przewodniczący Karol Biedrzycki odczytał projekt uchwały wraz ze 

Stanowiskiem. 

Radny Artur Moskal poparł projekt twierdząc, że przed szkoła drzewa powinny 

pozostać. Uchwała jest słuszna należy dbać o zieleń. Drzewa się wycina szybko 

a rosną długie lata. 

Pani Teresa Solecka mieszkanka domu nauczyciela przy szkole nr.1 nauczycielka 

emerytowana, zabrała głos w imieniu wspólnoty mieszkaniowej. 

Poinformowała, że są bardzo zaniepokojeni likwidacją zieleni przed szkołą. 

W zamian ma być wylany beton. Uważają że obecne rozwiązanie z zatoczką 

spełnia wszelkie wymagania. Przydałaby się rewitalizacja obecnego placu. 

Zwróciła uwagę na aktualne kwestie ochrony klimatu, niszczenie terenów 

zielonych – betonoza. 

Nawiązała do projektu i parkowania pod oknami. Odcięcie dojazdu pod dom 

służb miejskich. Prosiła o zatrzymanie realizacji tego projektu. Choć o niewielką 

zmianę. Realizacje pasa wielu stanowisk. I na pasek zieleni który by w części 

zabezpieczył przed spalinami, oddanie go w wieczyste użytkowanie. 

 

Pan Burmistrz zadeklarował, że będą robili wszystko żeby ocalić jak najwięcej 

drzew i zieleni. Po rozbudowie na skwerze będzie rosło więcej drzew niż dzisiaj. 

Każda rozbudowa powoduje to, że zieleń ginie pod inwestycją. Są wskazania pod 

budowę nowej szkoły, szukamy nowego miejsca na budowę tej szkoły. 

Poinformował, że nie jest to projekt burmistrza tylko wspólnie wykonany przez 

radę gminy, szkoły, pracowników urzędu. Nie jest to jego koncepcja - zgodził się 

na projekt przygotowany przez poprzedników. Zgodził się z panią Teresą 

Solecką. Będzie rozmawiał z panią dyrektor i pracownikami szkoły o ilości miejsc 

niezbędnych do parkowania na terenie szkoły. Pani Teresa Solecka nie do końca 

zna projekt rozbudowy – w tym projekcie ten asfalt który znajduje się przed 

szkołą zamieni się w zieleń. Zostanie wyciętych tylko kilka grabów które znajdują 

się przed szkołą. Na tym terenie projekt zakłada większą ilość nasadzeń niż 

dotychczas. Nie mamy zamiaru skwerku zlikwidować, chcemy go 

zrewitalizować. Tak go dostosować żeby był przyjazny dla emerytów i dla 

chętnych z terenu szkoły, robimy to w stałym kontakcie z nauczycielami. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia stanowiska dotyczącego planowanej wycinki drzew przed Publiczną 

Szkołą Podstawową Nr 1 im. Gabriela Narutowicza w Grójcu.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Mirosław Gałka, 

Ryszard Krzyżanowski, Daniel Marcinkowski, Artur Moskal, Weronika 

Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka 

Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Małgorzata Molenda 

NIEOBECNI (1) 

Anna Lubowiecka 

 

Uchwała nr XXXIX/350/2021 

Uchwała została podjęta. 
 

 

 

E rozpatrzenia skargi z dnia 16 sierpnia 2021r. 

Pan przewodniczący Karol Biedrzycki odczytał projekt uchwały. 

Zapytał czy do przedstawionego projektu uchwały są jakieś pytania państwa 

radnych? 

Pytań nie było. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia skargi z dnia 16 sierpnia 2021r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 



Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Anna Lubowiecka 

 

Uchwała nr XXXIX/351/2021 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

 

F przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Grójca. 

Pan Dariusz Iwańczyk odczytał projekt uchwały. 

Uwag nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Grójca.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Małgorzata 

Molenda, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (3) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Małgorzata Szymańczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Daniel Marcinkowski 

NIEOBECNI (1) 

Anna Lubowiecka 

 

Uchwała nr XXXIX/352/2021 

Uchwała została podjęta. 
 

 

G zmiany uchwały nr XXVI/233/20 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 28 

września 2020r. 



Pan Dariusz Iwańczyk odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały nr XXVI/233/20 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 28 września 

2020r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Małgorzata 

Molenda, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz 

Stolarek, Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (1) 

Jacek Stolarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Daniel Marcinkowski, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Małgorzata 

Szymańczak 

NIEOBECNI (1) 

Anna Lubowiecka 

 

Uchwała nr XXXIX/353/2021 

Uchwała została podjęta. 
 

 

H ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ulicy Juliusza 

Słowackiego w Grójcu. 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

Pytań nie było. 
 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ulicy Juliusza Słowackiego 

w Grójcu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (3) 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Małgorzata Szymańczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Justyński 

NIEOBECNI (1) 

Anna Lubowiecka 

 

Uchwała nr XXXIX/354/2021 

Uchwała została podjęta. 

 

I wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa "KZN Mazowsze Centrum" spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością. 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa 

"KZN Mazowsze Centrum" spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, 

Małgorzata Szymańczak, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (1) 

Jacek Stolarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik 



NIEOBECNI (1) 

Anna Lubowiecka 

 

Uchwała nr XXXIX/355/2021 

Uchwała została podjęta. 
 

J zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej. 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej 

Inicjatywy Mieszkaniowej..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (1) 

Anna Lubowiecka 

 

Uchwała nr XXXIX/356/2021 

Uchwała została podjęta. 

 
 

K sprzedaży w drodze bezprzetargowej gruntu o powierzchni 106m2 

położonego w mieście Grójec. 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 



Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
sprzedaży w drodze bezprzetargowej gruntu o powierzchni 106m2 położonego 

w mieście Grójec..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz 

Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Daniel Marcinkowski 

NIEOBECNI (1) 

Anna Lubowiecka 

 

Uchwała nr XXXIX/357/2021 

Uchwała została podjęta. 

 

L oddania w dzierżawę w latach 2022-2024 nieruchomości gminnych 

położonych na terenie miasta i gminy Grójec. 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
oddania w dzierżawę w latach 2022-2024 nieruchomości gminnych położonych 

na terenie miasta i gminy Grójec..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 



Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Anna Lubowiecka 

 

Uchwała nr XXXIX/358/2021 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

 

Ł określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

Strategii Rozwoju Gminy i Miasta Grójec na lata 2022-2030. 

Pan Sekretarz Monika Maciak odczytała projekt uchwały. Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 

Rozwoju Gminy i Miasta Grójec na lata 2022-2030.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (1) 

Anna Lubowiecka 

Uchwała nr XXXIX/359/2021 

Uchwała została podjęta. 
 

M uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy i Miasta Grójec z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2022. 



Pani Monika Maciak przedstawiła projekt uchwały. Pytań nie było.  
 

Głosowano w sprawie: 
uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy i Miasta Grójec z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (1) 

Anna Lubowiecka 

 

Uchwała nr XXXIX/360/2021 

Uchwała została podjęta. 

 

 

N wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu. 

Pan dyrektor GOS Ireneusz Wojciechowski przedstawił projekt uchwały. 

Wysokość czynszu się nie zmienia. Pytań nie było. 
 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 



Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Anna Lubowiecka 

 

Uchwała nr XXXIX/361/2021 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad/5. Informacja o złożonych wnioskach do budżetu Gminy Grójec na rok 

2022. 

Państwo radni otrzymali zestawienie zawierające wnioski które zostały złożone 

do pana Burmistrza od komisji i radnych. Czy są uwagi? 

Uwag nie było. 

 

Ad/6. Zapoznanie się z informacją o złożonych oświadczeniach 

majątkowych za 2020r. 

Pan przewodniczący poinformował, że do Rady Miejskiej zostały skierowane 2 

pisma. 

1/ skierowałem pismo o oświadczeniach majątkowych, zostały złożone w 

terminie nie stwierdziłem w nich nieprawidłowości. 

2/ podobnej treści pismo trafiło od pana Burmistrza. Oświadczenia zostały 

złożone w terminie i są kompletne. 

3/informacja z Urzędu Skarbowego – kilkoro radnych musi nanieść poprawki – 

są uchybienia w oświadczeniach majątkowych radnych. 

 

Ad/7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za 

ostatni okras. 

 

Pan przewodniczący poinformował, że otrzymaliśmy sprawozdanie, czy są 

pytania bądź uwagi? 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda poinformował,  że uczestniczył w kilku 

spotkaniach.  30. 09. wraz z innymi gminami omawiali sprawy związane z 

inwestycjami kolejki wąskotorowej, Gmina Grójec jest beneficjentem. 



Otrzymaliśmy dotację 3 mln. zł dzięki Marszałkowi Województwa 

Mazowieckiego. Musimy zrobić rewitalizację. Konserwator nałożył obowiązek 

na gminę wykonania dachu, orynnowania do końca 2022r. Musimy wykonać 

remont kolejki. Wystąpiliśmy z zapytaniem czy można tam zrobić ścieżkę 

rowerowa, czy pieszo-rowerową.  

5-6.10.  Konwent Wójtów i Burmistrzów Regionu Warszawskiego. Gdzie 

dyskutowaliśmy o pozyskiwaniu środków unijnych. 

Polska Huta Energetyczna – gminy maja obowiązek płacenia dzierżawy za słupy 

należące do PGN. Nie zgadzamy się z taką karą - obowiązek płacenia za 

oświetlenie. 

Uczestniczyłem w Samorządowym Forum Kapitału i Finansów gdzie zostaliśmy 

nagrodzeni tytułem Wizjonera Oświaty. Wspólnie z panią Monika Kozłowską 

odebraliśmy takie wyróżnienia. Chodziło o szkolenie nauczycieli. 

Dyrektor Generalnych   Dróg Krajowych -  zgoda na wykonanie sygnalizacji w 

Bikówku w 2022r.. 

12.10 w Górze Kalwarii byliśmy na spotkaniu razem z moim zastępcą, 

otrzymaliśmy zapewnienie że obwodnica jest projektowana na granicy Grójec 

Tarczyn. Dalej będzie projektowana i uzgadniana z mieszkańcami. 

W ostatnich dniach spotkanie z Komendantem Wojskowego Sztabu płk 

Andrzejem Kozerą, będziemy chcieli zrobić wszystko żeby nasze sprawy w 

Słomczynie wypadły dobrze. Żeby naszymi terenami zainteresowali się 

inwestorzy na przyszłość. 

Odpowiedź Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Warszawie - odwołanie 

na rozbiórkę budynku przy ul. Mogielnickiej 6. Projekt został wpisany do rejestru 

zabytków. Nie ma przesłanek żeby była wyrażona zgoda na rozbiórkę. Trzeba 

będzie zmienić decyzję, jak plan miejscowy ma wyglądać. Kolejny budynek 

Mogielnicka 8 stan fatalny, będziemy chcieli ten budynek wyburzyć (obydwa 

budynki). 

Do końca września czekaliśmy na wnioski do budżetu, wniosków bardzo dużo. 

Dzisiejsza wiadomość - wniosek złożony do Polskiego Ładu dostaliśmy dotację 

ok 25 mln. zł. na remont dróg. Dziękuję wszystkim osobom za pomoc w 

uzyskaniu dofinansowania. Jest to olbrzymie wyróżnienie dla naszej gminy. 

Powoduje to, że wiele dróg będzie mogło liczyć na inwestycje w najbliższej 

przyszłości. 

 
 



 

Ad/8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Informacja pana przewodniczącego, że w ostatnim czasie nie wpłynęły żadne 

interpelacje. 

 

 

Ad/9. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Do przewodniczącego Rady Miejskiej zwrócili się mieszkańcy  Woli 

Krobowskiej – odczytał pismo dotyczące nasadzeń. 

Informacja -termin odbioru końcowego ul. Poświętne w Grójcu odbędzie się  

2 listopada o godz. 11.00 

Dyskusja: 
 

Radny Moskal zapytał, jaką mamy kwotę przeznaczoną na inwestycję i na wykup 

ziemi.? 

Jaką kwotę przeznaczyła gmina Grójec na modernizację i budowę dróg w 

bieżącym roku? 

Pan Burmistrz podziękował za dotację, stwierdził że jest to zdecydowanie zasługa 

posła Marka Suskiego za co serdecznie dziękuje. 

Pani Mariola Komorowska poinformowała, że jest to bardzo poważny zastrzyk 

finansowy który pozwoli nam na przekierowanie innych środków na inne 

dziedziny życia chociażby na żłobek, rozbudowę stadionu przy ul. Laskowej i 

inne inwestycje. 

Uchwała budżetowa na 22r. - dochody stanowią 40 % naszych dochodów 

rocznych. Poziom inflacji, olbrzymia podwyżka energii. Sytuacja samorządów się 

bardzo pogarsza , potrzeby rosną a możliwości finansowe maleją z roku na rok. 

Radny Moskal zapytał o możliwości finansowe dotyczące wywozu odpadów? 

Gospodarka odpadami poziom wpływów będzie mniejszy o ok.1,5 mln od 

wydatków związanych z odpadami. Główny wydatek się nie zwiększy. Ustawa 

wskazywała na to że powinno się bilansować. Stawka za opłaty powinna wzrosną 

o 3 zł od osoby, może opłaty byłyby w stanie pokryć wywóz i utylizację z terenu 

gminy. Nie bilansuje się. Wpływy nie pokrywają wydatków z odpadami. 

Radna Szymańczak zapytała na temat wkładu własnego kolejki? Czy tylko my 

finansujemy czy inne gminy też? 



Burmistrz poinformował, że gmina Piaseczno inwestuje we wspólną część (4 

gminy). Nakłady będą pokrywane z dotacji gminy Grójec i z własnych środków. 

Dworzec kolei - mamy dotacje 3 mln. zł . na dzień dzisiejszy nie mamy projektu. 

Trwają rozmowy z Wydziałem Budownictwa w Starostwie.  

Radny Janusz Dulemba zapytał o uroczystości związane z 11 listopada.? 

Służby mundurowe. Uroczysty koncert chóru miejskiego w dniu 11 listopada o 

godz. 16.00 

10 listopada - Dowódca Garnizonu Grójec zaprasza na  uroczysty CAPSTRZYK 

NIEPODLEGŁOŚĆI  msza św. o godz.18.00. 19.30 przemarsz pod pomnik. 20.00 

-uroczystości patriotyczne. 

11 listopada dzień Szacunku dla Munduru MON godz. 10-15.00 prezentacja 

mundurów Sił Zbrojnych wystawienie sprzętu i wyposażenia wojskowego. 

Dowódca Garnizonu. 

Sesji uroczystej nie będzie. 

 

Ad/10. Zakończenie Sesji. 

Zamykam XXXIX Sesję Rady Miejskiej w Grójcu. Dziękuję za uwagę. 

 
 

 

  

                                                                                          Przewodniczący 

                                                                                                Rada Miejska w Grójcu 

                                                                                            Karol Biedrzycki 

 

 

 

  

Przygotował(a): Jolanta Kępka  

 


